
 
 
 
 
  VRAGEN 
 
door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 
Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 
 
2010 – Nr. 57. 
 
VRAGEN van de Stadspartij van de heer A. Sijbolts betreffende ramblas Gedempte 
Kattendiep. 
(Binnengekomen: 2 augustus 2010.) 
 
 

Sinds 2008 hebben de ondernemers aan het Gedempte Kattendiep een prachtige 
ramblas aangelegd. Waar zomers een zeer gezellige sfeer heerst zoals op de ramblas 
in Barcelona, met leuke aangeklede terrassen waar het prettig vertoeven is. In het 
najaar kan men hier ook zitten onder en als het te koud is worden er zelfs dekens 
uitgedeeld. 

De ondernemers hebben veel geïnvesteerd in parasolputjes, de aanschaf van het terras 
en de aankleding van de ramblas. 
De gemeente heeft in 2009 parkeerplaatsen verwijderd en drempels aangebracht voor 
het verkeer. 
 
Gedurende de zomermaanden worden er vele activiteiten georganiseerd, veelal door 
de ondernemers samen. Zo was er in juli een Cubaweek en worden er deze zomer een 
Mediterrane Preuvenement en het BOLS NK Flairbartending 2011 georganiseerd. 
Kortom, iets om heel trots op te zijn en in stand te houden! 

En toen was daar ineens de tram….. 

De ondernemers aan het Gedempte Kattendiep hebben,terecht, zorgen over de 
toekomst van de ramblas. Zoals het nu lijkt, gaat tramlijn 2 als dubbelspoor over het 
Gedempte Kattendiep. De ondernemers zijn tot nog toe nooit benaderd om mee te 
denken over de plannen. Ook zijn ze niet persoonlijk op de hoogte gesteld van de 
plannen. 

Het is toch zeer merkwaardig dat een dergelijk ingrijpende verandering niet met de 
betrokken ondernemers wordt besproken. 

Dit roept bij de Stadspartij een aantal vragen op: 

1.    Waarom zijn de ondernemers niet geïnformeerd over de plannen? 

2. Waarom zijn de ondernemers, niet betrokken bij de plannen van  
tramlijn 2? 
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3. Wat zijn de gevolgen voor de ramblas bij de aanleg van tramlijn 2? 

4. Wordt er bij het ontwerp van tramlijn 2 rekening gehouden met het behoud 
van de ramblas? Zo ja op welke manier en zo nee, wordt dit dan alsnog 
gedaan? 

5.   Deelt het college de mening van de Stadspartij dat het niet informeren van de 
betrokken ondernemers geen fatsoenlijke manier is om met ondernemers, die 
veel investeren in een bruisende stad, om te gaan? 

6. Hoe houden we in de stad een prettig klimaat voor ondernemers als 
ondernemers niet worden betrokken bij dergelijke ingrijpende 
planontwikkeling? 

7. Hoe denkt het college in de toekomst om te gaan met ondernemers die te 
maken krijgen met dergelijke bouwputten en ingrijpende projecten die van 
grote invloed kunnen zijn op de bedrijfsvoering? 

 
Het college beantwoordt de vragen als volgt: 

 
Groningen, 24 augustus 2010. 

 
 
1. De bewoners zijn door het project RegioTram en de gemeente Groningen tijdig 

uitgenodigd en geïnformeerd.  
 
Tijdens een informatiebijeenkomst over de herinrichting van het Gedempte 
Kattendiep (6 januari 2009) is met de betrokken ondernemers gesproken. 
Tijdens dit overleg is gekeken naar tijdelijke inrichtingsvoorstellen voor het 
Gedempte Kattendiep. Aangegeven is dat er geen garanties te geven zijn voor 
de toekomst. Vanaf het eerste begin is er op gewezen dat met de openstelling 
van het Damsterdiep en de terugkeer van het openbaar vervoer over het 
Kattendiep voor de ramblasinrichting vermoedelijk geen ruimte meer zou zijn.  
Ook met de keuze voor het tramtracé zal weer openbaar vervoer via het 
Kattendiep gaan rijden. Hiermee ontstaat een geheel andere situatie, waarin 
zowel busvervoer, als een combinatie van bus- en tramvervoer mogelijk is. 
Ondanks deze onzekerheden spraken de ondernemers hun voorkeur uit voor de 
tijdelijke inrichting. Aangezien ook de GCC zich in de plannen kon vinden is 
vervolgens de zuidzijde van het Kattendiep tijdelijk (voor twee seizoenen) 
ingericht naar model van de "ramblasvariant". Hiervoor zijn 9 parkeerplaatsen 
opgeheven en is de parallelweg aan de trottoirs toegevoegd. Net als eerdere 
afspraken geldt dat het ook hier weer om een tijdelijke situatie gaat.  
 
Per briefzijn op 24 februari 2010 bewoners en ondernemers aan het Gedempte 
Kattendiep uitgenodigd door het trambureau voor een informatiebijeen-
komst/inspraakbijeenkomst op maandag 8 maart 2010. Hiernaast heeft het 
trambureau op 1 april 2010 een e-mail ontvangen van de gezamenlijke 
ondernemers Kattendiep (de drie eigenaren van Gulzige Kater, Cervantes, 
Hemingway's Cuba, Moro,Vergulde Pomp). Zij hebben op 22 april 2010 een 
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gesprek gehad op het projectbureau inzake het mogelijke tracé van tramlijn 2. 
Daarnaast is er nog een apart gesprek geweest met het Eden City Hotel naar 
aanleiding van de door hen ingediende inspraakreactie. 

 
2. Zie antwoord op vraag 1.  

 
3. Indien door de raad gekozen wordt voor het tracé via het Gedempte Kattendiep 

zal het projectbureau net als dat bij de uitwerking van het tracé van tramlijn 1 in 
overleg treden met bewoners en ondernemers in de betreffende straten.  

 
4. Zie antwoord op vraag 3. 

 
5. Het college deelt de mening van de Stadspartij dat niet informeren van 

betrokken ondernemers niet correct is.  
Door ondernemers in de stad vroegtijdig bij ontwikkelingen te betrekken en ze 
de kans te geven om actief mee te denken dragen wij bij aan een correcte 
omgang met onze ondernemers. Dit is zoals u kunt lezen bij antwoord 1 ook 
gebeurd.  

 
6. Zie antwoord op vraag 5. 

 
7. Zie antwoord op vraag 5. 

 
 

 
BIJLAGE 
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figuur 1, uitnodigingsbrief ondernemers Kattediep 
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figuur 2 Verslag informatiemiddag tijdelijke inrichting gedempte Kattendiep 
 
 


